

## Besluitenlijst Presidium

Datum	25 april 2023
Tijdstip	19.30 uur
Locatie	Raadzaal
Aanwezig	M.J.P. van Kampen – Nouwen (voorzitter), J.P. Kruijer (JESS Lokaal), W. Vonk (CDA), M.C.M. Mulder-Keij (Seniorenpartij Schagen), A.M. Ligthart (VVD), M.G. van Musscher (PvdA), W. Rijnders (SP), F.N.J. Jansen (D66), L.A.J. Riteco (GroenLinks), H.P. Bredewold (Wens4U), G.E.P. Meijer (griffier), R.W. Meinema (griffie verslaglegging).
Afwezig	V.C. van Vuuren (PvdA), L. Dignum (JessLokaal) en L.A.J. Riteco (GroenLinks)
Extra aanwezig	J. Luten (SchagenPlus) en H. Westrik

---

### 1. Mededelingen

#### Voorzitter:

- Mevrouw Van Kampen feliciteert de heer Rijnders met de ontvangst van de Zilveren Tomaat.
- Het college komt met een herstelbesluit over de noodwoningen Tuitjenhorn/Warmenhuizen om het eerder genomen raadsbesluit te repareren. Het presidium gaat ermee akkoord om het als hamerstuk te behandelen tijdens de raadsvergadering van 9 mei 2023.
- Er heeft een pilot met cameratoezicht bij het station van Schagen plaatsgevonden. Een enquête onder de burgers heeft uitgewezen dat zij wensen dat de camera's blijven. Dit moet nog door de veiligheidsdriehoek worden vastgesteld. Mevrouw van Kampen komt hierover met een raadsinformatiememo. Tijdens de informatieavond op 3 juli komt dit ook aan bod.
- Vertrek wethouder Quint. Mevrouw Van Kampen licht de herverdeling van de portefeuilles toe. Zij vraagt om de tijdens de oordeelsvormende vergadering gestelde vragen nogmaals in te sturen, dat helpt haar bij de beantwoording.

#### Griffier:

- Op 2 oktober 2023 is de beeldvormende vergadering over de Gemeenschappelijke Regelingen. Dit naar aanleiding van de nieuwe wet op de Gemeenschappelijke Regelingen. Mevrouw Van Kampen en de heer Meijer organiseren deze avond.

### 2. Verslag van de vergadering d.d. 7 maart 2023

Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld.

### 3. Openstaande toezeggingen

Mevrouw Ligthart vraagt naar de stand van zaken over de prioriteringslijst. Mevrouw van Kampen zegt toe dit op te pakken.

### 4. Evaluatie raadsvergadering 21 maart 2023, OV 18 april 2023, Info avond Herijking huisvesting onderwijs (13/3), Info avond Organisatieontwikkeling (13/3), Info avond Lokale Inclusie Agenda (11/4), Info avond Groenoord (11/4), RRN 30/3

#### 21 maart:

Mevrouw Ligthart geeft aan dat er tijdens de vergadering lacherig werd gedaan over haar opmerking over 'VVD lokaal'. Dat kon zij niet waarderen. De heer Vonk geeft hier een reactie op.

Er waren veel insprekers. De heer Jansen, mevrouw Ligthart, mevrouw Bredewold en de heer Rijnders konden zich niet vinden in de reactie van de heer Dignum op de insprekers over de covid pandemie.

---

De heer Rijnders geeft aan dat er twee insprekers anoniem waren. Hij vindt dat insprekers zich met voor- en achternaam als inspreker moeten melden, zodat het gesprek open en transparant plaats kan vinden. De heer Meijer geeft aan dat het reglement van orde wordt herzien, dit zijn punten die daarin opgenomen kunnen worden.

Mevrouw Mulder vraagt aandacht voor het rumoer dat kan ontstaan wanneer groepen mensen de zaal tijdens de vergadering verlaten.

#### 18 april

Mevrouw Van Kampen geeft aan dat zij de gespreksverslagen van de klankbordgroepen met de gemeenteraad wil delen. Mevrouw Bredewold geeft aan een aantal gespreksverslagen met de klankbordgroepen te willen lezen. Het verzoek aan mevrouw Bredewold is om aan te geven welke verslagen ze wil lezen.

Mevrouw Van Kampen stelt voor dat in het vervolg altijd een lid van de raad bij gesprekken met klankbordgroepen aanwezig is om te zien hoe het participatieproces verloopt.

Mevrouw Van Vuuren gaf als voorzitter de insprekers tijdens de vergadering drie minuten inspreektijd in plaats van vijf minuten. Dit had tijdig met de insprekers gecommuniceerd moeten worden. De heer Meijer geeft aan dat er zich op het laatste moment veel nieuwe insprekers hebben gemeld. Daarnaast is in samenspraak met het presidium besloten om de aanmeldtekst van de inschrijfbevestiging van insprekers korter en vriendelijker te maken. Daarbij is komen te vervallen dat wanneer een groot aantal insprekers zich aanmeldt, de inspreektijd wordt ingekort.

De heer Kruijer geeft aan dat er bij de raadsvergadering van 9 mei weer veel insprekers worden verwacht. De heer Meijer geeft aan dat in de inschrijfbevestiging wordt vermeld dat wanneer er zich meer dan zes insprekers melden de inspreektekst wordt ingekort.

Mevrouw Ligthart geeft aan dat de heer Dignum in de eerste termijn reageert op eerdere sprekers en interrupties pleegt. Dat hoort pas in de tweede termijn. De heer Vonk en mevrouw Bredewold onderschrijven dit.

#### 19 april

De heer Jansen en mevrouw Ligthart zijn verbaasd dat Groenord op de agenda stond terwijl het voorstel nog niet voldragen was. Mevrouw Van Kampen licht de gang van zaken rond het voorstel toe. De verwachting is dat het voorstel in september 2023 naar de raad gaat.

#### 13 maart

De heer Jansen en mevrouw Bredewold hadden zowel de informatiebijeenkomst over de herijking onderwijshuisvesting als de bijeenkomst over de organisatieontwikkeling willen bijwonen. Omdat ze gelijktijdig waren was dat niet mogelijk. In het vervolg informatiebijeenkomsten graag achter elkaar plannen.

De heer Jansen geeft aan dat de heer Heddes en de heer Kröger tijdens de informatiebijeenkomst over organisatieontwikkeling politiek met elkaar bedreven. Daar was die bijeenkomst niet voor bestemd.

Mevrouw Bredewold stoort zich er bij herhaling aan dat bij informatiebijeenkomsten er de nadruk op wordt gelegd dat de gemeenteraad het laatste woord heeft, met als ondertoon dat wanneer de raad iets wil wijzigen dit tot vertraging leidt.

### **5. Opstellen conceptagenda raad 9 mei 2023**

D66 en Wens4U komen mogelijk met een amendement ten aanzien van het agendapunt over bestemmingsplan Waldervaart. Mevrouw Bredewold geeft aan een aantal gespreksverslagen van de klankbordgroepen te willen lezen. De heer Jansen wil weten waarom klankbordleden een geheimhoudingsverklaring moesten tekenen en wil deze graag inzien.

Het CDA komt mogelijk met een amendement over agendapunt Jozef Israëlstraat. Dit hangt af van de nog te ontvangen beantwoording op de gestelde vragen.

---

D66 wil voor de raadsvergadering de instemming van de provincie over bestemmingsplan Hotel Corfwater gezien hebben. Anders moet het onderwerp wat hem betreft van de agenda af.

Bij de behandeling van het initiatiefvoorstel van JessLokaal krijgt eerst de heer Streefkerk het woord, daarna de overige fracties.

JessLokaal overweegt een amendement ten aanzien van de APV in te dienen. Zij kunnen instemmen met de technische aanpassingen maar willen eerst alle extra toegevoegde regels bespreken alvorens de APV wordt vastgesteld. Mevrouw Van Kampen gaat hierover in gesprek met de heer Kröger.

De heer Rijnders geeft aan dat de rechter heeft uitgesproken dat er geen regels in de APV mogen staan over wapens. Mevrouw Van Kampen geeft aan dat zij deze regels wel in de APV wil omdat de huidige regels van het OM nog ontoereikend zijn.

De uitgangspunten voor de Kadernota blijft een bespreekstuk.

Mevrouw Bredewold stuurt haar vragen over Beschermd wonen nogmaals naar de griffie.

**6. Concept raadsvoorstel Burgerberaad**

Het raadsvoorstel Burgerberaad is in de klankbordgroep besproken. Het raadsvoorstel wordt voorgelegd aan de gemeenteraad op 9 mei.

**7. Concept verordening rekenkamer**

De heer Meinema geeft een toelichting op de concept verordening gemeentelijke rekenkamer Schagen. De rekenkamercommissie heeft advies uitgebracht. De griffie heeft een reactie op het advies geformuleerd. De griffie vraagt het presidium om input op de concept verordening. Daarnaast vraagt de griffie aan het presidium om een reactie op de door de griffie geformuleerde reactie op het rekenkamercommissie advies. De leden van het presidium hebben aangegeven die onderwerp eerst binnen de eigen fractie te willen bespreken.

**8. Ter informatie: rekenkameronderzoek Subsidiebeleid**

De heer Meinema geeft aan dat de rekenkamercommissie Twynstra Gudde opdracht heeft gegeven tot uitvoering van het onderzoek naar het subsidiebeleid. Dit onderzoek start begin mei.

De heer Jansen geeft als advies om ook het vorige coalitieakkoord (2018-2022) mee te nemen in het onderzoek.

**9. Invulling vacature Rekenkamer**

Mevrouw Hoang heeft aangegeven lid van de rekenkamer te willen blijven, en geen voorzitter te willen worden. De heer Tamse stelt zich kandidaat voor het voorzitterschap. Het presidium stemt in met de voordracht van de heer Tamse als voorzitter. De benoeming vindt plaats tijdens de raad van 13 juli 2023.

Het profiel van het lid rekenkamer is met een kleine technische aanpassing door het presidium vastgesteld. De vacature kan op 12 mei gepubliceerd worden.

Voor de sollicitatiecommissie heeft de rekenkamercommissie het volgende voorstel gedaan:

- De heer Tamse (voorzitter)
- Mevrouw Hoang
- Lid presidium (mevrouw Bredewold)
- Griffier

Het presidium wil raadslid mevrouw Glashouwer aan de commissie toevoegen en kan zich in het overige vinden.

**10. Planning kadernota**

De heer Meijer licht de planning kadernota toe.

---

Voor alle duidelijkheid: Vooraf ingediende algemene beschouwingen worden niet met andere fracties gedeeld.

- 11. Ambtelijk advies bij het rapport van de werkgroep P&C**  
Mevrouw Van Musscher vraagt of de werkgroep P&C nog bestaat.  
De heer Meijer geeft aan dat de werkgroep nu niet actief is, maar wellicht nog met een evaluatie komt over wat er met de aanbevelingen is gedaan.
- 12. Raadsvoorstel afrekening fractievergoeding 2022**  
Het raadsvoorstel gaat als hamerstuk naar de gemeenteraad van 9 mei.
- 13. Rondvraag**  
De heer Jansen vraagt om opheldering over de verkoop van Loet 10. Mevrouw Van Kampen geeft aan dat wethouder De Nijs met de beantwoording komt.
- 14. Sluiting**

Griffier,

De voorzitter,

De heer G.E.P. Meijer

Mevrouw M.J.P. van Kampen-Nouwen